
Odgovor na pripombo g. Davida Korena glede izvajanja zasebnih zabav v času epidemije 
 
Pripomba je bila posredovana komandirju PP Ajdovščina Marku Terbovšku dne 14. 6. 2021.  
 
Pripravila: Mojca Remškar Planinc 
 
Odgovor na vprašanje Davida Korena glede skate parka v Palah 
 
Dela v skate park Pale so zaključena, izveden je bil tehnični pregled, zanj je potrebno pridobiti še uporabno 
dovoljenje in izvesti formalno primopredajo. Končni obračun bo izveden po pridobljenem uporabnem 
dovoljenju,  vendar prekoračitev po podpisani pogodbi ne predvidevamo. Za vse uporabnike skate parka so 
bila pripravljena navodila za uporabo, ki so nameščena na vidnem mestu na tabli, neposredno pri skate parku.  
Upravljalec je Občina Ajdovščina, zelenice okrog parka pa bo vzdrževala Komunalno stanovanjska družba.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol   
 
Odgovor na vprašanje g. Valterja Polanca glede realizacije »moje pobude« v sklopu športnega parka 
Tiha dolina 

Realizacija »moje pobude« v kompleksu športnega parka Tiha dolina, ki zajema postavitev 
naravoslovno-učnega parka;  učilnice v naravi, je vezana na odkup potrebnega zemljišča. Zemljišče je 
v upravljanju Sklada kmetijskih zemljišč, ki pa prometa z zemljišči ne izvede v primerih, ko je tangirano 
zemljišče v postopku spreminjanja namenske rabe. Tangiranemu zemljišču se v postopku sprejemanja 
OPN namenska raba spreminja. Izhajajoče iz slednjega, zemljišča ne bo mogoče odkupiti do sprejema 
OPN Občine Ajdovščina. 

Odgovor pripravil: Janez Furlan 

Realizacija ureditve parkirišča v sklopu projekta »Moja pobuda« v bližini Doma krajanov na Predmeji 
na parceli last KS Predmeja ni bila realizirana, saj je bila s strani KS podana pobuda, da se problematika 
ureditve parkirišča rešuje celovito skupaj s problematiko izboljšanja preglednosti priključka na 
državno cesto (trenutni cestni priključek ne zagotavlja ustrezne preglednosti – dopis DRSI z dne 
12.2.2016) in ureditvijo ekološkega otoka. S strani krajevne skupnosti je bil posredovan predlog 
ureditve parkirišča skupaj z umestitvijo ekološkega otoka ter izvedbe novih priključkov na državno 
cesto. Obseg predlagane investicije se s tem bistveno poveča in presega zagotovljena finančna 
sredstva. Predlagana ureditev priključkov na državno cesto zahteva pridobitev pozitivnega mnenja s 
strani DRSI, za kar je potrebno predhodno izdelati projektno nalogo in jo posredovati v potrditev na 
DRSI ter nato izdelati projektno dokumentacijo na podlagi potrjene projektne naloge. Glede na 
navedeno se aktivnosti pri izvedbi moje pobude ne izvajajo. Naložbo v večjem obsegu bi bilo potrebno 
celovito obdelati, vključno z umestitvijo prehoda za pešce ter celovito zunanjo ureditvijo Hotela 
Predmeja ter jo uvrstiti v načrte razvojnih programov.    

Odgovor pripravila: Boštjan Kravos, Alenka Čadež Kobol 

Odgovor na vprašanje g. Alojza Klemenčiča, kako teče postopek za izplačevanje delovne uspešnosti 
ravnateljev, ki niso dobili potrditve? 
 
Za izplačilo redne delovne uspešnosti je potrebno, da je podano soglasje občinskega sveta/Sveta 
ustanoviteljic, zato izplačila redne delovne uspešnosti ravnateljem, ki niso prejeli soglasja, niso bila 
izvedena. Sveti zavodov osnovnih šol in glasbene šole so na MIZŠ zaprosili za pojasnilo, kako naj 
postopke peljejo naprej, vendar odgovora niso še prejeli.  



Pripravila: Katarina Ambrožič 

 
Odgovor na vprašanje g. Alojza Klemenčiča glede sklepov delovnih uspešnosti direktorjev drugih 
občinskih svetov za zavode, ki so skupni ZZ turizem, vrtec, Zdravstveni dom,..? 
Občinski sveti občin soustanoviteljic javnih zavodov Lavričeva knjižnica, Zdravstveni dom, Glasbena 
šola in Javni zavod za turizem, so soglasja k predlogom za določitev redne delovne uspešnosti 
direktorjev/ravnateljev podali. Za Razvojno agencijo ROD, Lekarno Ajdovščina in Otroški vrtec 
Ajdovščina je soglasja k določitvi redne delovne uspešnosti podal Svet ustanoviteljic – izreki sklepov 
so v nadaljevanju.   
 

1. Lekarna Ajdovščina: 
 

SVET USTANOVITELJIC  
Lekarne Ajdovščina 

 
…..je Svet ustanoviteljic Lekarne Ajdovščina na svoji 3. korespondenčni seji dne 17. 5. 2021, sprejel 
naslednji   

SKLEP  
 
Svet ustanoviteljic Lekarne Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 
direktorice Lekarne Ajdovščina Katje Krušič za leto 2020, ki jo je določil svet zavoda (ocena po merilih: 
70 %, masa plač: 3,5 %). 
 

2. Otroški vrtec Ajdovščina 
 
        SVET USTANOVITELJIC  
OTROŠKEGA VRTCA AJDOVŠČINA 
 
….je Svet ustanoviteljic OV Ajdovščina na svoji osmi korespondenčni seji dne  22. 4. 2021,  sprejel 
naslednji   

SKLEP 
 
Svet ustanoviteljic Otroškega vrtca Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnateljice Otroškega vrtca Ajdovščina Alenke Močnik za leto 2020, ki jo je določil svet 
zavoda (ocena po merilih: 98 %, masa plač: 3,5 %). 
 
Odgovor pripravili: Jerica Stibilj in Gordana Krkoč 
 

3. Regijska razvojna agencija ROD 
 
Svet ustanoviteljic Regijske razvojne agencije ROD Ajdovščina daje  

SOGLASJE 
k Sklepu Sveta zavoda št.: I-2/2021-1 z dne 02.06.2021, k višini dela plače za redno delovno uspešnost 
direktorice za leto 2020 in sicer doseganje meril 70 %, masa plač 3,5 %.  
Direktorici se določi in izplača del plače za redno delovno uspešnost za obdobje od julija do decembra 
2020 v višini 393,26 EUR (1. bruto).  
 
Odgovor pripravil: Janez Furlan  
 



 
Odgovor na vprašanje g. Igorja Česnika v zvezi z izvajanjem dveh mojih pobud 
  
Odgovor na vprašanje je bil dan na prejšnji seji (25. 5.)!  
V tem času smo naredili naslednje: 
Moja pobuda: Družinska kolesarska pot – Skrilje: izvajajo se količki z označbami (rok izvedbe je do 
konca avgusta). V pripravi je info-tabla na izhodišču (v Skriljah). Otvoritev »projekta« je predvidena 
ob tednu mobilnosti v začetku septembra. 
Moja pobuda: Cesta – Vipavski Križ: pridobljeno je zemljišče za ureditev parkirišča ob pokopališču, 
izdelana je IDZ, pridobiti je potrebno soglasje ZVKDS, v avgustu je predviden začetek del. 
 
 
Odgovor na vprašanje g. Ljuba Vidriha, glede zaščite trt na Lavričevem trgu 
 
Pobudo smo upoštevali, KSD je vse trte začasno zaščitila s plastificirano mrežo. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
Odgovor na vprašanje g. Adama Rasporja glede komunalne infrastrukture za območje ''Stare vile'' na 
Prekomorski ulici 
 
Priključitev na vodovodno omrežje: v sklopu gradnje nove vodovodne linije od vodarne Hubelj do 
Vilharjeve ulice  v letu 2011, je bila zgrajena tudi sekundarna povezava do območja 6 hiš v ''Vili'' na 
Prekomorski ulici. Hišni priključki še niso bili zgrajeni, ker takrat možnost subvencioniranja izgradnje 
vodovodnih priključkov takrat ni obstajala, lastniki objektov ter KSD pa se takrat glede priključitve  
niso uskladili. Odlok, ki predvideva subvencioniranje izgradnje vodovodnih priključkov, je bil sprejet v 
letu 2018, vendar za to območje pozidave  v proračunu ni predvidenih sredstev, priključijo pa se lahko 
samo v dogovoru s KSD. 
Izgradnja javne kanalizacije na tem območju ni uvrščena v operativni program odvajanja in čiščenja 
komunalnih in padavinski voda za obdobje 2017 do 2032, ki ga je sprejel občinski svet v decembru 
2016,  ker območje leži izven aglomeracije 1334 Ajdovščina-Žapuže. Za območje je predvideno 
urejanje z gradnjo individualnih MKČN, občina gradnjo vsako letu subvencionira preko javnega 
razpisa. 
Gradnja optičnega omrežja je predvidena v sklopu gradnje tega omrežja na območju mesta 
Ajdovščine, ki ga bo gradil Telekom oziroma njegove družbe.  S podrobnejšim terminskim planov  ne 
razpolagamo, omrežje pa naj bi bilo v celoti  dokončano v roku dveh let. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 



Spoštovani,  

odgovarjam na svetniško vprašanje glede izplačevanja delovne uspešnosti ravnateljev.   

OKROŽNICA MIZŠ o redni delovni uspešnosti direktorjev in ravnateljev za leto 2020 (številka 
dokumenta: 6030-1/2021/13, datum: 3. 2. 2021), nam narekuje: 

»Od 1. julija 2020 dalje se ponovno uporabljajo določbe ZSPJS glede izplačila redne delovne uspešnosti. 
Za delovno uspešnost ravnateljev se lahko nameni najmanj 2% oziroma, če so za to izpolnjeni vsi pogoji, 
do največ 5 % njihove letne osnovne plače. 

V skladu s tretjim odstavkom 22. a člena ZSPJS višino dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev 
določi organ, pristojen za njihovo imenovanje. Svet zavoda odloči, koliko odstotkov osnovne plače 
ravnateljev, se nameni za njihovo delovno uspešnost za leto 2020. Ministrstvo bo zavodom zagotovilo 
sredstva za izplačilo delovne uspešnosti ravnateljev v skladu z odločitvijo sveta zavoda. Glede na 
izjemne razmere v letu 2020, ministrstvo svetom zavodov priporoča, da sprejmejo sklep, da za redno 
delovno uspešnost ravnateljev namenijo 5% polletne mase njihove osnovne plače.« 

Svet Osnovne šole Col je ravnal po določilih in navodilih Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport. 
Na 12. redni seji sveta šole je sprejel Letno poročilo za leto 2020. Ker so bili realizirani vsi zastavljeni 
cilji leta 2020 (kar je dokazano v letnem poročilu), to pomeni, da so bili izpolnjeni vsi pogoji, je svet 
osnovne šole Col sprejel sklep, da se za izplačilo ravnatelja redne delovne uspešnosti nameni 5% 
polletne  mase osnovne plače.  

Župan g. Beočanin je večkrat poskušal vplivati na svete šol v občini. Zahteval je, da se že sprejeti sklepi 
popravijo in znižajo dodeljeni procenti. Sveti šol, ki so avtonomen organ, tega niso naredil, saj za to 
niso imeli vzroka. Prav tako so smatrali, da je to poseg v njihovo avtonomnost. Ustanovitelj (občina 
Ajdovščina) zaradi tega ni podal soglasja k sprejetemu sklepu sveta šole. Predsedniki svetov šol iz 
ajdovske občine so se obrnili tudi na Komisijo za preprečevanje korupcije. Prosili so za mnenje, ali je 
Občina Ajdovščina oziroma župan Tadej Beočanin poskušal nedovoljeno vplivati na delovanje svetov 
šol. Na odgovor še čakajo.  

Kljub temu, dam nam redna delovna uspešnost pripada, zaradi nepodanega soglasja ustanovitelja 
(občine Ajdovščina) redne delovne uspešnosti ravnatelji osnovnih šol v občini Ajdovščina nismo 
prejeli. Na ministrstvu so nam potrdili, da je za izplačilo uspešnosti ravnatelju potrebno pridobiti 
soglasje ustanovitelja. Prav tako tudi nismo prejeli obrazložitve ustanovitelja zakaj nam ne podajo 
soglasja, kateri cilji iz leta 2020 niso bili realizirani oz. kaj smo na šoli naredili narobe, da nam uspešnost 
ne pripada. 

 

Lep pozdrav, 

Jasmina Likar Štinjek 
v.d. ravnatelja OŠ Col 
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